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Hallituksen kokous 05/2024

Aika: 05.02.2024, klo 16.15

Paikka: A142, Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander

Alli Kolho

Erik Oksanen

Kalle Keinonen

Niklas Koskela

Matvei Telov

Sara Sofia Koivisto

Valentin Jutila

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.14.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Valentin ja Vilppu.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Erik ilmoitti, että evääksi on viinirypäleitä, kaksia erilaisia keksejä ja Novelle-vissyä.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Sara Sofia:Olipahan FTMK-vaihto viikonloppuna, kaiken kaikkiaan aikamoinen kokemus.

Palautuminen vahvasti vielä käynnissä, ja JäJän läheisyys järkyttää.

Kalle:Hyvää kuuluu, kukkuluuruu. Kävi viikonloppuna Ainon kanssa katsomassa tosi

hyvän leffan, Zone of Interest (ja Niklaskin oli sattumalta samassa leffassa!). Arvio 4,5/5.



Aino: Leffa-arviolle jatkona: erityisesti äänimaailma oli vakuuttava ja ylläpiti kauhua. Kävi

viime viikolla myösmusikaalissa,Murha kahdelle, joka oli hieno pieni produktio. Vain kaksi
näyttelijää, joista toisen hahmo pysyi samana ja toisella oli noin seitsemän roolia. Lisäksi

perjantaina oli pitkiksi venähtäneillä kämppäapproilla ja sunnuntaina porukoiden koiran

5-vuotissynttäreillä.

Erik: Ihan jees. Viikonloppumeni remppahommissa, kun pääsi asentamaan lattiaa uuteen

kämppään. Perjantaina joutui jättämään baari-illan väliin, kun lakko olisi vaikeuttanut

kulkemisia niin paljon.

Vilppu: Pitkiä ja työläitä päiviä takana, eikä tämä viikko JäJän ja siitä seuraavan aamun

kello 9 englanninkielisen esitelmän kanssa taida olla parannus tilanteeseen. Lauantain

kyykkätreenit oli hyvät. Niitä ennen kävi aamulla Kalasatamassa asti ostamassa tiettyä

kalkkispraymaalia kenttienmaalaukseen.Myöntää taipumuksensa ylisuorittamiseen.

Matvei:Kuuluu ihan hyvää, muttei ei ihan tiedämiksi. Viikonloppuna lähinnä nukkui ja teki

hommia Harald Herlinissä. Asunto taas jo melkein asumiskelpoinen. Oli myös löytänyt

Kertulle täydellisen profiilikuvan, jota ihailtiin.

Valentin:Hyvinä uutisina: oli myös katsomassaMurha kahdelle - sattumalta samana

päivänä Ainon kanssa. Arvio: hyvä, mutta ei yhtä hyvä kuinUncle Scrooge, jonka katsoi
joululomalla. Huonoina uutisina: oli KVTMK-vaihdossa viikonloppuna. Otti vain yhden

oluenmukaan eikä edes juonut sitä, muttameininkiä riitti silti.

Alli: Edellisestä inspiroituneena sandwich-menetelmällä: OPN-vaihto oli erittäin hyvä.

Huonona puolena onnistui kaatumaan kaksi kertaa, joten nyt ranne ja nilkka hajalla.

Hyvänä: sai juuri ensimmäisen kesätyöhaastattelukutsun. [hallitus aplodeerasi tälle]

Markus: Ihan hyvää kuuluu, oli kiva käydämökillä pidenetyllä viikonlopulla, eikä edes

huomannut lakkoa. Studiohommiamyös ja hyväämusaa tulossa. Muuten hommat kyllä

vähän kasaantuu, ja kouluakin pitäisi ehkä joskus tehdä. JäJä pelottaa.

Niklas:Kävi extempore viikonloppuna leffassa, missä törmäsi Ainoon ja Kalleen - komppaa

näiden arvioita.

Kerttu:Aika täysi viikonloppu takana. Perjantaina hyvinvointi-nyyläilyvalintana järjesti
itsensä yöksi kotiin OPN-vaihdosta. Lauantaina onnistui polttamaan kielensä kaakaoon

niin että se edelleen kipeänä.Muuten ihan ok.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Aino Pelander Ruoka killanvaihtoon 187,86 € Hyväksytty

Kerttu Peura
Muistinnollauksen edustuspaikka, ovh 99e
eli korvaus 74,25e 74,25 € Hyväksytty

Niklas Koskela Hallituksen kokouseväät 29.1. 9,56 € Hyväksytty

Aino Pelander
Kokouseväät hallituksen kokoukseen
8.1.2024 9,56 € Hyväksytty

Vilppu Viinikainen
Man@gerin vuosijuhlaedustus 15.3.2024.
Lipun hinta 75€ josta kilta korvaa 75% eli

56,25 €
Hyväksytty



56,25€

Ilkka Lappeteläinen Tietskarijengin Hackatonin pizzat 28.1. 109,50 € Hyväksytty

Aarne Talvela
Sitruunakakkuaineet
A25-vuodenavausbrunssille 8.1.2024 12,40 € Hyväksytty

Aarne Talvela
A25-toimikunnan rastin tarjoilut hallituksen
perehdytyssessiossa 12.1.2024 20,50 € Hyväksytty

Inkeri Nora Athene 25 vuodenavausbrunssin tarjoiluja 51,42 € Hyväksytty

Kalle Keinonen
1.2. Yrityssuhdetiimin vaihdon tarjoilut ja
kulut

60,75 €
Hyväksytty

Vilppu Viinikainen

Kalkkispraymaali kyykkäkenttien
maalaamiseen, ostettu 3.2.2024 .
Ulkosuhdetiimin budjettiin. 5,90 €

Hyväksytty

Mette Laine
Potentiaalin tasaus 103, sähköinsinöörikillan
vuosijuhlat, Athenen edustuslippu 74,63 € Hyväksytty

Linnea Laine

Laitoksen ESTIEM-matkustustuki +
ensikertalaisen matkatuki, Skiing Activity
Week 6.1.-13.1. 150,00 €

Hyväksytty

Tuomas Miettinen

Meno-paluu lennot Frankfurtiin ESTIEM
Skiing Activity Weekille 6.-13.1.2024,
ensimmäinen ESTIEM-reissu 150,00 €

Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

S-Business Oy Namubufferi 282,44 € Hyväksytty

Accountor Finago Oy
Procountor palvelumaksut ajalta
1.1.2024-31.1.2024 45,89 € Hyväksytty

OtaKRAA ry Kyykkävarusteiden vuokra 20,00 € Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Ei uusia hakemuksia.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei uutta palautetta.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia hakemuksia.



8.4. Juhlavuoden touhutonni
Keskusteltiin juhlavuositoimikunnan esittämästä toiveesta omaan erilliseen

touhutonniin kiltalaisten järjestämiämatalankynnyksen juhlavuositapahtumia

varten. Todettiin idea potentiaaliseksi, mutta päätettiin jättää lopullinen päätös

budjettiriihen yhteyteen.

8.5. Toimihenkilörooliin nimittäminen
Alli esitteli Linnea Laineen hakemuksen ABInaksi. Kiinnostus todettiin

kattavaksi, eikä toimikunnasta ole jouduttu aiemmin jättämään ulos ketään,

joten nimitettiin Linnea Laine toimihenkilörooliin ABInaksi.

8.6. Uusi haalarimerkki
Merkittiin tiedoksi, että Tepsy-neuvostolta on noussut kiinnostus suunnitella

tepsy-haalarimerkki killan kautta myytäväksi. Merkki on tulossa, kunhan design

saadaan tehtyä!

8.7. Muut esille tulevat asiat
Markusmuistutteli hallitusta kyselemään toimareiden toimintasuunnitelmien

ja budjettien perään.

9. Viestintä
9.1. Tietoturvallisuus Athenella

Niklas nosti esille yhteiskäyttäjien salasanojen tietoturvallisuuden.

Keskusteltiin aiheesta ja sovittiin, että kiinnitetään asianomaisten kanssa

asiaan huomiota.

9.2. Muut esille tulevat asiat
-

10. Opintoasiat
10.1. Perustieteiden kandineuvosto 5.2.

Alli kertoi kokouksen kuulumiset seuraavasti:

- Keskustelua valintakoeyhdistämisprosessista. Tämänhetkisessä

ehdotuksessa info siirtyisi muidenDIA-alojen kanssa

luonnontieteellis-matemaattiseen kategoriaan.

- TePsyn todistusvalinnan puute psykologiavaatimuksesta korjautumassa

2026.

- Kielilinjausten osalta siirtymäaika tulossa, sillä ensi syksystä kaikkea ei

voida vielä taata toteutettavaksi. Käytännössä kuitenkin infon kandin

osalta ollaan jo aika pitkällä; TePsyn saralla taas vielä hieman enemmän

työtä edessä.

- Phuksien syksyn opintopistekertymässä koko SCI:n tasolla selkeää

nousua pariin viime vuoteen verrattuna.

10.2. Perustieteiden akateeminen komitea (PAK) 5.2.
Alli kertoi kokouksen kuulumiset seuraavasti:



- Valintakoeuudistuksesta puhetta myös täällä

- Aallolle on tulossa uudet Hyvän akateemisen käytännön ohjeet, joista

keskustelua. Aiheesta tiivistetysti kiltalaisille: älkää prujatko, koska sillä

tuotatte lisätyötäMari Knuuttilalle, jaMari Knuuttila on ihana ihminen.

10.3. Muut esille tulevat asiat
Alli muistutti kaikkia vastaamaan AllWell-kyselyyn!

Myös TePsyn ohjelmajohtaja Janne on saatu tänään kiinni, ja tepsyille on

suunnitteilla tapaaminen hänen kanssaan.

Siirryttiin tauolle ajassa 17.05.

Palattiin tauolta ajassa 17.13.

11. Yrityssuhteet
11.1. Ehdotus Athene Jobs -kanavanmuuttamisesta tiedotuskanavaksi

Keskusteltiin Athene Jobs -kanavan tilanteessa siitä, onko oikein että kuka vain

voi lähettää ilmaiseksi rekrytointi-ilmoituksia Telegram-ryhmään, kun

yhteistyökumppanit maksavat ilmoituksistaan.

Sovittiin, että Kalle selvittäämahdollisuutta muokata ryhmästä

Telegram-kansio, johon saataisiin sekä tiedotuskanava yhteistyöyritysten

ilmoituksille että ryhmä kiltalaisten ja alumnien omille nostoille sekä

keskustelulle.

11.2. Athene Startup Crawl 2024
Keskusteltiin mahdollisuudesta järjestää Athenelle tapahtuma uudestaan tänä

vuonna, luultavasti syksyllä. Yrityssuhdetiimin selvittelytyö jatkuu.

11.3. Muut esille tulevat asiat
Ensimmäinen vuosijuhlasponssi on varmistettu!

12. Yhteisö
12.1. Tulevat vuosijuhlaedustukset

Päätettiin vuosijuhlaedustukset seuraavasti:

- Data Guild 24.2. //Aino & Sara Sofia

12.2. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi seuraavat kuulumiset:

● Ystävänpäiväkortit lähtevät huomenna postiin!

● Lauantain kyykässä tarjollaMan@gerin järjestämät bilisvätkyt.

● Laskiaisrieha tapahtuu ensi viikolla, Vilppu pollaa loppuviikosta

hallituksen työvuorot.

13. Tapahtumat
13.1. Ajankohtaiset asiat



Ystävänpäiväsitseille yksi valokuvaaja vielä etsinnässä. Muuten hommat rullaa.

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Fuksijäynä 16.3.

Suunnittelut etenemässä, hieno päivä tulossa!

14.2. Phuksien hyvinvointivalmennus
Keskusteltiin hyvinvointivalmennuksen tilanteesta. Viime kokouksen jälkeen on

käynyt ilmi, että hyvinvointiguruilla onkin hommat jo pidemmällä

suunnittelussa kuinmistä hallituksella oli tietoa. Riston vetämä ensimmäinen

setti tapahtuu jo nyt perjantaina, jee!

14.3. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin kevätretken työvoimatilanteesta, kun osa ISOista ovat estyneitä.

Palataan aiheeseen lähempänä, mutta hallitus lienee varatyövoimaa

tarvittaessa.

15. MKV-asiat
15.1. Ajankohtaiset asiat

Merkittiin tiedoksi, että viime viikolla on käynyt ilmi, että osa KV-phukseista ei

ole liittynyt Athenen sähköpostilistoille. Asian laajuus on selvittelyssä.

Lisäksi ISOhakumenee kiinni 25.2. - ja tästä ainakin tieto on kulkeutunut

kaikille kv-opiskelijoille asti.

16. Muu toiminta

16.1. Sakkojen päivitys
Ei uusia sakkoja.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Viime viikon pöytäkirja on lähetetty tarkastettavaksi tunti ennen tämän

kokouksen alkua, eli tehokkaan täsmällisesti aikataulussa ollaan.

17. Muut esille tulevat asiat
Olkkarilla oli ollut tänään keskustelua CS-laitokselta vujulahjana saadun iMac-koneen

toimitusajasta. Kerttu on keskustellut tästä viimeksi Jannen kanssa joulukuussa, ja lupasi

palata aiheesta hänelle.

Sovittiin tenttiviikon kokousajaksi maanantai 19.2. kello 14:15-16.

Markusmuistutteli huomisesta painopiste-workshopista, lokaationa toimii Dipoli.

Keskusteltiin myös hallituskuvan pukukoodista ja lokaatiosta, ennennäkemätöntä settiä

luvassa.



18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 12.02. kello 16.15. Eväsvuorossa Kerttu.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 17.57.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Valentin Jutila Vilppu Viinikainen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura


